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ZAPISNIK 

4. izredne seje Mestnega sveta Mestne občine Maribor, ki je bila 28. septembra 2023 ob 16. 
uri v prostorih Mestne občine Maribor, Ulica heroja Staneta 1, Dvorana generala Rudolfa 
Maistra 

 
 

1. TOČKA 

OTVORITEV SEJE IN  UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 
Sejo je pričel in vodil župan, Aleksander Saša ARSENOVIČ. Ugotovil je, da je na seji prisotnih  38 

svetnic/svetnikov, in da lahko mestni svet po določilu 54. člena poslovnika mestnega sveta veljavno 
odloča.  
 
Prisotni so bili:  

Srečko VILAR, Stojan AUER, Andrej BAUMAN, Aljaž BRATINA, Aleš CIRINGER, Vladimira 

COKOJA, Lidija DIVJAK MIRNIK, Tatjana FETAHI, Tatjana FRANGEŽ, Tjaša GOJKOVIČ, Alenka 

ISKRA, Ljubica JANČIČ, Igor JURIŠIČ, mag. Karin JURŠE, mag. Dejan KALOH, Franc KANGLER, 

Boštjan KLUN, Jelka KOLMANIČ, Simona KOŽELJ, Tamara KURNIK, Jure LEGVART, Vid LEŠNIK, 

mag. Zdravko LUKETIČ, Milan LUKIĆ, dr. Samo Peter MEDVED, Katarina MEJAL, Milan MIKL, 

Darka PERNEK ARNUŠ, Melita PETELIN, Leonida POLAJNAR, Sonja POREKAR PETELIN, 

Davorka PREGL, Gregor REICHENBERG, Josip ROTAR, Franc SLAVINEC, Dejan STANKO, 

Danijela ŠERBINEK in Željko VOGRIN.  

 

Na seji so bili odsotni: 

Breda ČEPE VIZJAK, Alen FILIPOVIČ, dr. Vojko FLIS, Ivana GRGIĆ, Metka KOLER, Matej PAVLIČ 

in Marko SLAVIČ.  

 

Ostali prisotni: 

Aleksander Saša ARSENOVIČ - župan, Lidija KREBL– v.d. direktorica mestne uprave, Rosana 
KLANČNIK - vodja službe za delovanje mestnega sveta, vodje uradov in služb mestne uprave MOM, 
poročevalci in predstavniki tiska 
 
 
Opomba: 

Na seji sta bila prisotna nova/nadomestna člana mestnega sveta Jure LEGVART (Lista Arsenovič 

za Maribor) in Srečko VILAR (Gibanje Svoboda). Njuna prisotnost je upoštevana po potrditvi 

mandata. 

 
Uvodno obrazložitev za sklic izredne seje je predstavil župan, Aleksander Saša ARSENOVIČ.  
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Dnevni red 4. izredne seje Mestnega sveta Mestne občine Maribor: 

1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti  

2. Predlog za potrditev mandata nadomestnima članoma Mestnega sveta Mestne 
občine Maribor 

3. Poročilo o izvrševanju proračuna MOM v obdobju I-VI 2023  GMS - 136 

4. Problematika štipendiranja nadarjenih dijakov in študentov ter dijakov srednjega 
poklicnega izobraževanja v Mestni občini Maribor v šolskem letu 2023/2024 GMS - 
153  (gradivo predlaga Odbor za mladino, šolstvo in šport) 

 

3. točka iz zahteve za sklic izredne seje (Obravnava zadeve, povezane s kršenjem pravic 
zaposlenim na Mestni občini Maribor) ni bila uvrščena na dnevni red skladno s pojasnilom Ministrstva 
za javno upravo.  

 
 

Proceduralni predlog je podal Igor JURIŠIČ:  
» v vabilu na 4. izredno sejo mestnega sveta MOM, ki jo je sklical župan na zahtevo 17 mestnih 
svetnic in svetnikov ni ene izmed teh predlaganih točk, s čimer je župan kršil 31. člen Poslovnika ki 
župana zavezuje da mora dati na dnevni red v pisni zahtevi za sklic seje predlagane točke, dopolni 
pa ga lahko še z novimi točkami. Zaradi uskladitve v vabilu zapisanega dnevnega reda s 
poslovnikom MS MOM predlagam popravek v vabilu zapisanega dnevnega reda na način, da bodo 
na dnevnem redu vse točke zahtevane s strani 17 predlagateljev na način, da se v popravljenem 
dnevnem redu doda točka »Obravnava zadeve povezane s kršenjem pravic zaposlenim na  Mestni 
občini Maribor«. To je proceduralni predlog. Sedaj, da nadaljujem po 43. členu najprej odloči župan, 
če nisem zadovoljen pa mestni svet.«  

 
Odgovor je podala Rosana KLANČNIK, vodja službe za delovanje mestnega sveta: 
»tako, kot smo že v pisnem pojasnilu zapisali je sklic za izredno sejo bil pravilno vložen v 1. in 2. 
točki, kjer je bilo priloženo gradivo oz. je to gradivo že objavljeno na spletni strani. Za 3 točko če jo 
skrajšano poimenujemo »mobing« gradiva ni bilo priloženega, zato sem jaz pozvala ali je morda 
prišlo do napake da gradiva ni. Nato sem dobila odgovor s prilogami, kjer so bila priložena samo 
elektronska sporočila, s katerega je izhajalo samo prvo sporočilo gospoda Jurišiča, kjer je bil samo 
pripravljen sklep da se mestni svet seznani s spisom št._______, ki bi naj bil predmet razprave. 
Mestna uprava je že pripravila pojasnilo, da ta zadeva oz. spis ne more biti obravnavana na mestnem 
svetu tako z vidika varovanja osebnih podatkov, kot tudi da ni v pristojnosti mestnega sveta. Ker je 
bilo temu pojasnilu oporekano je uprava pridobila tudi mnenje pristojnega ministrstva, ki se je prav 
tako izreklo da je bilo pojasnilo mestne uprave pravilno in da zadeva ni v pristojnosti mestnega sveta. 
Na podlagi tega je bilo zaključeno, da ta točka ne more biti predmet razprave in za to ni bila uvrščena. 
Potrebno je pa jasno prebrati določila 31. člena Poslovnika, ki res govori da župan mora dati na sejo 
točko, ampak govori tudi da mora točki biti priloženo gradivo. Tukaj pa gradiva nimamo. Ker je jasno 
izhajalo iz teh elektronskih sporočil, da gradivo naj bo spis. Spis pa ne more biti predmet razprave 
na mestnem svetu. Zato menimo oz. smo tudi tolmačili na ta način, da ta točka ne more biti predmet 
razprave na mestnem svetu in da je seja s tem sklicana pravilno.«  

 

Proceduralni predlog je podala Tjaša GOJKOVIČ: 

»jaz se sicer zahvaljujem za to obrazložitev, ki sem si jo zelo pozorno tudi prebrala. Pa vendar, tudi 

jaz dejansko kot predsednica pravno statutarno komisije lahko tolmačim poslovnik. Sedaj se ne 

oglašam kot predsednica, ampak kot mestna svetnica. Kakor koli, ne govorimo o gradivu, ampak 

govorimo o predlogu predlagatelja in 2. odstavek 33. člena Poslovnika je jasen: če župan na dnevni 

red ni uvrstil predloga predlagatelja, ki mu je ta pravočasno poslal mora na seji pojasniti zakaj ga ni 

uvrstil na dnevni red. Če predlagatelj predloga vztraja pri svoji zahtevi, odloča o predlogu mestni 

svet. Torej, kakor koli obračam in berem ta poslovnik v končni fazi je vedno ta odločitev na mestnem 

https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/09/GMS-136.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/09/GMS-153.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/09/GMS-153.pdf
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svetu. In če grem še dalje, če uporabim 36. člen Statuta, ki določa: če župan meni, da je odločitev 

mestnega sveta nezakonita ali v nasprotju s statutom ali drugim splošnim pravnim aktom Mestne 

občine lahko zadrži izvajanje te odločitve. V končni fazi mu statut tudi omogoča, da sproži upravni 

spor. In jaz resnično na tej točki nebi zapenjala s tem kaj bomo uvrstili na dnevni red in kaj ne.« 

 

Proceduralni predlog je podala Lidija DIVJAK MIRNIK: 

»hvala za besedo in lep pozdrav. Sedaj skladno z 31. členom Poslovnika je bila vložena zahteva za 

sklic izredne seje. K 3. točki je kot gradivo bilo predlagana zadeva, ta celoten spis, ki se nanaša na 

kršenje domnevnih pravic zaposlenih s strani podžupana Medveda in pa vodje kabineta oz. zdaj že 

bivše vodje kabineta. In tega gradiva seveda predlagatelji ne moremo predložiti, ker ga nimamo. Sej 

samo z njim razpolagate vi v mestni upravi. Če pa župan oz. podžupan tega gradiva ne želita razkriti, 

to še ne pomeni da se točka samovoljno umakne iz dnevnega reda. V takšnem primeru se pri točki 

3 upošteva tisto gradivo, ki je trenutno dostopno. To je tudi to mnenje, ki ste si ga na MJU-ju pridobili 

in pa tudi korespondenca ki je potekala med svetnikom Igorjem Jurišičem in pa mestno upravo 

vezano z to zadevo. Pod črto, o tem gradivu ki je dostopno mi lahko razpravljamo. Jaz se strinjam s 

tem, da ne moremo razkrivati osebnih podatkov. Se pa strinjam tudi s tem, da zaradi mene zapremo 

sejo za javnost, da vse tisto kar so osebni podatki prečrtate in nam spis pokažete. Jaz enostavno ne 

razumem zakaj tako vztrajno skrivate ta spis, ker s tem samo vzpodbujate točno to kar ne želite 

očitno vzpodbujati. Hvala lepa.«  

 

Postopkovni predlog je podal Igor JURIŠIČ: 

»prisluhnil sem odločitvi in z odločitvijo nisem zadovoljen, zato v skladu s 43. členom Poslovnika 

predlagam, da naj o postopkovnem predlogu odloči mestni svet brez razprave, ker je to zapisano v 

poslovniku bi tudi opozoril mestne svetnike in tudi župana, ker piše brez razprave. Predlagam, da 

se da to takoj na glasovanje, ker če bi sedaj nekdo razpravljal ali pa to komentiral bi bila to razprava 

in bi bilo ponovno kršenje poslovnika. Tako, da prosim župana da da to na glasovanje, hvala.«  

 

Na podane predloge je odgovorila Rosana KLANČNIK: 

»s tem postopkovnim predlogom bi posegli v sklicano izredno sejo. Zadnji odstavek 31. člena 

Poslovnika pa jasno govori, da o dnevnem redu izredne seje se ne razpravlja in ne glasuje. Torej 

tudi s postopkovnim predlogom ne moremo posegati v sklicano sejo. Tako, da jaz mislim da tukaj 

postopkovni predlog ni na mestu, odločitev pa je na predsedujočem. Ker so določila jasna glede 

sklica izredne seje. Glede tega, da pa ni gradiva, mi smo pri vsakem tovrstnem sklicu res vedno 

imeli vsaj neki minimum gradiva da je mestni svet o njem lahko odločal.« 

 

Proceduralni predlog je podal Stojan AUER: 

»jaz predlagam 10 min pavze, da se vodje svetniških skupin dogovorimo ali bomo prisotni pri vašem 

delu še naprej. Ker na ta način mislim, da se lahko bojimo za demokracijo v Mariboru.«  

 

Župan, Aleksander Saša ARSENOVIČ je na dnevni red 4. izredne seje uvrstil točko »OBRAVNAVA 

ZADEVE, POVEZANE S KRŠENJEM PRAVIC ZAPOSLENIM NA MESTNI OBČINI MARIBOR«.  
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2. TOČKA 

PREDLOG ZA POTRDITEV MANDATA NADOMESTNIMA ČLANOMA MESTNEGA SVETA 
MESTNE OBČINE MARIBOR 

A) JURE LEGVART GMS - 158 
 

 
Mestne svetnice in mestni svetniki so gradivo GMS – 158 in GMS – 159 prejeli naknadno. Gradivi 
sta objavljeni na spletu. Uvodna obrazložitev ni bila potrebna.  Razprave ni bilo.  
 

Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 32 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 
 
1. SKLEP: 
Mestni svet Mestne občine Maribor za opravljanje funkcije člana mestnega sveta potrdi 

mandat nadomestnemu članu mestnega sveta Juretu LEGVARTU.  

 
Na podlagi izida glasovanja (27 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
 

B) SREČKO VILAR GMS - 159 
 
2. SKLEP: 
Mestni svet Mestne občine Maribor za opravljanje funkcije člana mestnega sveta potrdi 

mandat nadomestnemu članu mestnega sveta Srečku VILARJU.  

 

Na podlagi izida glasovanja (32 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

 

3. TOČKA 

POROČILO O IZVRŠEVANJU PRORAČUNA MOM V OBDOBJU I-VI 2023  GMS - 136 

 

Z vabilom za sklic 4. izredne seje so svetnice/svetniki prejeli povezavo do gradiva GMS- 136. 
Gradivo je objavljeno na spletu.  
 
Uvodno obrazložitev je podala mag. Mateja CEKIĆ, vodja Urada za finance in proračun.   
 

Podana so bila stališča Odbora za kmetijstvo in celostni razvoj podeželja, Odbora za urejanje 

prostora, varstvo okolja in varstvo narave, Odbora za socialo in zdravstvo, Odbora za kulturo, 

Odbora za komunalne in gospodarske javne službe, Odbora za gospodarstvo, Odbora za lokalno 

samoupravo in splošne zadeve, Statutarno-pravne komisije, Odbora za finance in Odbora za 

mladino, šolstvo in šport.  

 

V razpravi so sodelovali: 

Mag. Karin JURŠE, Igor JURIŠIČ, Franc KANGLER, Vladimira COKOJA, Lidija DIVJAK MIRNIK, 
Alenka ISKRA, dr. Samo Peter MEDVED, mag. Zdravko LUKETIČ in Milan MIKL, Stojan AUER.  
 
 

https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/09/PREDLOG-KMVVI-NADOMESTNO-LEGVART-GMS-158.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/09/PREDLOG-KMVVI-NADOMESTNO-VILAR-GMS-159.pdf
https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/09/GMS-136.pdf
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Dodatna pojasnila in odgovore na v razpravi podana vprašanja so podala mag. Mateja CEKIĆ,  
župan, Aleksander Saša ARSENOVIČ, podžupan dr. Samo Peter MEDVED in Lidija KREBL v.d. 
direktorica mestne uprave.  
 
Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 35 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 
 
 
 
3. SKLEP: 
Mestni svet Mestne občine Maribor sprejme Poročilo o izvrševanju proračuna MOM v obdobju 

l-VI 2023. 

Na podlagi izida glasovanja (25 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

 

4. TOČKA 

PROBLEMATIKA ŠTIPENDIRANJA NADARJENIH DIJAKOV IN ŠTUDENTOV TER 
DIJAKOV SREDNJEGA POKLICNEGA IZOBRAŽEVANJA V MESTNI OBČINI MARIBOR V 

ŠOLSKEM LETU 2023/2024 GMS - 153  

 (gradivo predlaga Odbor za mladino, šolstvo in šport) 
 

 
Z vabilom za sklic 4. izredne seje so svetnice/svetniki prejeli povezavo do gradiva GMS- 153. 
Gradivo je objavljeno na spletu.  
 
Uvodno obrazložitev je podala Alenka ISKRA, predsednica Odbora za mladino, šolstvo in šport.  
 

Podano je bilo stališče statutarno-pravne komisije.  

 

V razpravi so sodelovali: 

Mag. Dejan KALOH, mag. Karin JURŠE, Igor JURIŠIČ, Lidija DIVJAK MIRNIK in Sonja POREKAR 
PETELIN.  
 
 
Dodatna pojasnila in odgovore na v razpravi podana vprašanja sta podala župan, Aleksander Saša 
ARSENOVIČ in Brigita GAJZER PLIBERŠEK, vodja Urada za vzgojo in izobraževanje, zdravstveno, 
socialno varstvo in raziskovalno dejavnost.  
 
 
Župan je po ugotovljeni prisotnosti, prisotnost je prijavilo 33 svetnic/svetnikov, predlagal v sprejem 
 
 
4. SKLEP: 
Mestni svet Mestne občine Maribor se, zaradi veljavnega Odloka o štipendiranju nadarjenih 

dijakov in študentov in Odloka o štipendiranju dijakov srednjega poklicnega izobraževanja 

ter sprejetega Odloka o proračunu Mestne občine Maribor za leto 2023 in posledic ne objave 

javnega razpisa za štipendiranje nadarjenih dijakov in študentov ter dijakov srednjega 

poklicnega izobraževanja, ne strinja z odločitvijo vodstva mestne uprave, da se dotična javna 

razpisa ne izvedeta. 

Na podlagi izida glasovanja (28 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

https://maribor.si/wp-content/uploads/2023/09/GMS-153.pdf
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5. SKLEP: 
Mestni svet Mestne občine Maribor nalaga županu, da oba javna razpisa izvede v roku 7 dni 

od sprejetja sklepa na seji Mestnega sveta Mestne občine Maribor. 

 

Na podlagi izida glasovanja (26 ZA, 1 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

Točka 5. se je na podlagi 115. člena Poslovnika MS MOM zaprla za javnost.  

 

 

5. TOČKA 
OBRAVNAVA ZADEVE, POVEZANE S KRŠENJEM PRAVIC ZAPOSLENIM NA MESTNI 

OBČINI MARIBOR 

 

6. SKLEP: 
Točka se zapre za javnost.  

Na podlagi izida glasovanja (21 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
7. SKLEP (predlog sklepa Igorja Jurišiča): 
Mestni svet Mestne občine Maribor se je seznanil, da je v zadevi 069-1/2023 tudi zapis, ki po 
besedah župana, podžupana in v.d. direktorice ni bil podpisan in datiran, ter ga je župan 
predstavil podžupanu dr. Samu Petru Medvedu, ta pa je na tej podlagi zahteval izločitev tega 
dokumenta.  
 
Na podlagi izida glasovanja (25 ZA, 2 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 
8. SKLEP: 
Mestni svet Mestne občine Maribor se je za na javnost zaprti seji seznanil s problematiko 
povezano s potencialnim kršenjem pravic zaposlenim na Mestni občini Maribor. 
 
Na podlagi izida glasovanja (20 ZA, 0 PROTI) je bilo ugotovljeno, DA JE SKLEP SPREJET. 

 

Župan se je zahvalil za sodelovanje in izredno sejo ob 18.40 uri zaključil, ter pričel z 8. redno sejo.  
 
 
Zapisala: 
Tea GOLJAT, služba za delovanje mestnega sveta  
 
 
 
 

Vodja službe za 

 delovanje mestnega sveta 

Rosana KLANČNIK, univ. dipl. prav. 

ŽUPAN  

MESTNE OBČINE MARIBOR 

Aleksander Saša ARSENOVIČ 

 


